
 

 

K o n t r o l n í    v ý b o r                      
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
 
                           Z Á P I S   č. 04/2013 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 5.6. 2013 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, Mgr. Lukáš Kaucký, JUDr. Monika  Krobová Hášová,          
                   MUDr. Iveta Borská, Mgr. Jan Kalousek, Ing. Vladimír Schmalz, 
                    
Omluveni : Pavel Hurda, Doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc., JUDr. Lubomír Ledl 
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
 
P r o g r a m  : 

1) Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 03/2013 – schválení  
      (podklad elektronicky)  
2)   Prověření předmětu poskytované právní služby  AK Mgr.Václav Láska (podklad 

elektronicky) 
3)   Podnět ke kontrole o.s. Za naši budoucnost – Ing. Šenarová (podklad elektronicky) 
4) Stížnost na zanedbání péče ze strany pracovníků DS Chodov – Ing.Staňková 

(podklad elektronicky) 
5)  Podnět o.s. Pro Kunratice ve věci zachování historické obory – Ing. Rosík (podklad 

elektronicky) 
6)   Žádost o pomoc při nápravě neetického jednání starosty MČ Praha Křeslice    - 
       p. Malčánek 
(podklad elektronicky) 
7) Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
      (přehled elektronicky) 
8)  Různé 

- Smlouvy odboru komunikace MHMP –vyřizuje Mgr. Kaucký 
- Podnět Mgr. Kauckého (působení osobního asistenta primátora p. Hanče) 
- Informace o stavu vyřízení petice o.s. Zdravý Spořilov za odvrácení 

ekologické katastrofy – vyřizuje Ing. Schmalz 
- Interpelace OSBB k transformaci bytového fondu hl. m. Prahy 
- Žádost o informace ze strany Mgr. Evy Šmrhové 

 
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil předseda výboru Petr Dolínek. Ověřovatelkou 
zápisu byla ustanovena MUDr. Borská. Zasedání bylo zahájeno v 13.00 hod. 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 03/2013 – schválení 
K zápisu 03/2013 nebyla vznesena doplňující připomínka, zápis byl schválen 
(hlasování : 5 – 0 – 0 ). 
 
 
Ad 2/ Prověření předmětu poskytované právní služby  AK Mgr.Václav Láska  
V úvodním slově předseda výboru zrekapituloval podklady související s danou kauzou 
a následně stručně shrnul závěry, které vyplynuly z právního stanoviska AK Řanda – Havel – 
Legal (dále jen AK Řanda). V následné diskusi byly předloženy varianty následného postupu 
ze strany kontrolního výboru.  
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Usnesení  č. 01/04/2013 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí: 
   Stanovisko zpracované AK Řanda 
2. ukládá předsedovi výboru:  
zajistit zpracování návrhu Tisku pro jednání ZHMP, který bude obsahovat Smlouvu mezi 
HMP a AK Láska, korespondenci s primátorem HMP, korespondenci s DP Praha a.s., 
stanovisko odboru LEG MHMP, stanovisko AK Brož a stanovisko AK Řanda s tím, že 
zkompletované podklady (+ důvodová zpráva + návrh usnesení) budou nejprve projednány na 
červnovém zasedání kontrolního výboru a následně předloženy jako informativní Tisk na 
zasedání ZHMP. 
Hlasování :  5 – 0 – 0                               
 
                           
Ad 3/ Podnět ke kontrole o.s. Za naši budoucnost – Ing. Šenarová  
Předseda výboru podal průběžnou informaci o stavu přešetření uvedeného podnětu. 
Konstatoval, že bylo vyžádáno dne 9.5.2013 od 1. náměstka primátora Hudečka stanovisko 
ohledně výběru vítězného uchazeče ve veřejné soutěži, která se týká problematiky 
metodologie územního plánu a vznesen dotaz týkající se osob p.V. Másla a p.R. Kauckého. 
Projednání podnětu, včetně přizvání pověřeného pana primátora bylo přeřazeno na program 
červnového zasedání výboru. 
 
                                                       
Ad 4) Stížnost na zanedbání péče ze strany pracovníků DS Chodov – Ing.Staňková  
K obsahu stížnosti Ing. Staňkové na zanedbání péče o jejího otce si předseda výboru vyžádá 
od odboru ZSP MHMP veškeré podklady a dokumentaci, která souvisí s průběhem dne, kdy 
došlo k úmrtí Ing. Staňka. Informaci o vyřízení další stížnosti Ing. Staňkové adresované 
k rukám ředitele MHMP podala informaci Ing. Ondráčková, ředitelka OKC MHMP. 
 
Usnesení  č. 02/04/2013 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere  na vědomí: 
navržený postup přešetření stížnosti. Vyžádané podklady budou vyhodnoceny skupinou 
složenou ze zástupců kontrolního výboru, odboru ZSP MHMP a OKC MHMP a na základě 
výsledků provedené šetření bude zpracována odpověď Ing. Staňkové. 
Hlasování :  5 – 0 – 0                                
 
 
Ad 5) Podnět o.s. Pro Kunratice ve věci zachování historické obory – Ing. Rosík  
K obsahu podnětu předložil dne 13.5.2013 své stanovisko ředitel odboru RVP MHMP, který 
konstatoval, že procesní úkony ze strany odboru RVP MHMP byly legitimní a namítané 
rozhodnutí ohledně pokácení 4 stromů nemůže být klasifikováno jako souhlas se stavbou 
bytového domu  
 
Usnesení  č. 03/04/2013 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere  na vědomí: 
Stanovisko předložené odborem RVP MHMP s tím, že další úkony k provedení došetření 
podnětu v součinnosti s odborem SVM MHMP bude iniciovat přímo p. Dolínek 
Hlasování :  5 – 0 – 0                               
 
 
Ad 6) Žádost o pomoc při nápravě neetického jednání starosty MČ Praha Křeslice    - 



 

 3 

 p. Malčánek a spol. (Sdružení stavebníků Hornokřeslická) 
Předseda výboru informoval o stanovisku odboru OKC MHMP ze dne 30.5.2013, ze kterého 
vyplývá, že v postupu starosty nebylo shledáno žádné pochybení a v postupu MČ nelze 
spatřovat žádnou zjevnou nezákonnost, protože požadavky vznesené MČ lze odvodit od 
povinností stanovených režimem zákona o hl. m. Praze. S odkazem na výsledky šetření 
provedeného OKC MHMP bude zpracována odpověď stěžovatelům. 
 
 
Ad7) Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
Informace o stavu vyřízených stížností byla členům výboru předložena v elektronické 
podobě.  
Písemný podklad ještě ústně doplnil předseda výboru. 
 
Podnět Poděbradská (oprava střechy) – zpětnou informaci o řešení kauzy od ředitele MHMP 
dosud předseda výboru neobdržel. O postupu odboru školství MHMP informovala 
Ing.Ondráčková. 
 
Podnět je kontrole na MČ Čakovice  - OKC MHMP dokončil kontrolu, protokol je připraven 
k projednání s panem starostou. Na červnové zasedání doporučeno přizvat starostu Ing. 
Lochmana, aby případně reagoval na dotazy členů výboru. 
Informace byla vzata  na vědomí. Hlasování :  6 – 0 – 0 
 
 
Ad 10)  Různé 
 
Smlouvy odboru komunikace MHMP – informaci předložil Mgr. Kaucký. Konstatoval, že na 
odboru OKO MHMP probíhá audit a doporučil vyčkat na jeho výsledky. V souvislosti se 
smlouvou mezi hl. m. Prahou a CET 21 uloženo Mgr. Kauckému, aby zformuloval dotazy na 
ředitelku OKO MHMP a zajistil vyžádání přehledu finančního plnění. 
 
Podnět Mgr. Kauckého (působení p. Hanče) – smlouva s p. Hančem byla ukončena. 
 
Informace o stavu vyřízení petice o.s. Zdravý Spořilov – Ing. Schmalz informoval o vyžádání 
stanoviska od býv. náměstka  p. Noska. Vzhledem ke změnám ve složení Rady HMP bude 
stanovisko vyžádáno od radního p. Richtra. 
 
Žádost o informace ze strany Mgr. Evy Šmrhové  -  stěžovatelce bude doporučeno, aby 
záležitost dořešila v součinnosti s odborem OMI MHMP. 
 
Interpelace OSBB k transformaci bytového fondu hl. m. Prahy – ústní průběžnou informaci 
o současném stavu vyřizování podání OS BB podal předseda výboru. 
Zástupkyně petentů vznesly námitky vůči obsahu posudků zpracovaných znalcem 
Ing. Benešem a konstatovaly, že znalecký posudek byl „upraven“ tzv. na předem stanovenou 
cenu. V obou posudcích jsou chybné údaje, a to jak u výměry bytových, tak i nebytových 
prostor. OS BB podá žalobu na znalce Ing. Beneše. Negativně poukázaly na skutečnost, že 
původní posudky neplatí (platnost pouze 1 rok) a prodej do vlastnictví bytových družstev 
podle nich evidentně z časových důvodů nebude realizován. 
S odkazem na obsah vystoupení zástupkyň OS BB a následnou diskusi konstatoval předseda 
výboru, že o dosavadním vývoji bude informovat ZHMP. 
 
 
 
 



 

 4 

Usnesení  č. 04/04/2013 
Kontrolní výbor ZHMP 
1.bere na vědomí: 
Informaci předloženou zástupkyněmi OS BB 
2. ukládá předsedovi kontrolního výboru 
    2.1. vyžádat si prostřednictvím odboru SVM MHMP  
    - veškeré podklady, včetně kompletní dokumentace 
    -  aktualizované posudky (jejichž zpracování zadal nám. Kabický), a vyúčtování jejich ceny 
    2.2. zajistit zpracování Tisku pro jednání ZHMP a informovat o jeho obsahu na červnovém  
    zasedání kontrolního výboru  
    2.3. zajistit  rozeslání Zprávy zpracované OS BB předsedům příslušných politických klubů 
 
Hlasování :  5 – 0 – 0 
 
 
Jednání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno v 14.30 hod.  
 
Příští zasedání kontrolního výboru se uskuteční dne 19.6. 2013 ve 13.00 hod. v zasedací 
místnosti č. 135. 
 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
                   MUDr. Iveta  B o r s k á                       Petr  D o l í n e k  
            ověřovatelka zápisu                                                             předseda výboru                                                                                       




